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Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wlociawek 25.09.2018

Pan
MarekWojtkowski
Prezvdent Miasta Woclawek0s, 2018

Zwracanrsig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkanc6w

osiedla Kazimi,erzawielkiego o ustawienie laweczek na przystankach

autobusowychptry ulicy Plockiei, szczeg6lnie w poblizu osiedla

mieszkaniowego i KoSciola, poniewaZ w tych miejscach laweczki s4

niezbgdne.

Uprzejmie proszQ Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'

Zpowaiariem
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